
 
 

Skolebestyrelsen 2024/25 

 
Referat SB13 

 

Skolebestyrelsesmøde (12)  

Tirsdag d.27.maj 2025 
18.00 – 21.00  
 
 
Mødested:                    Havrehedskolen afd. Morud, personalerummet 

 
Mødedeltagere:  
Rikke Molin (Skolebestyrelsesformand), Tina Kannegaard (næstformand), Diana Pøhlsgård (forældrerepræsentant), Jesper 
Kruse Markvart (forældrerepræsentant), Stephanie Nør Nielsen (forældrerepræsentant), Jesper Stoltz Haugen 
(forældrerepræsentant), Mi Maria Dyrendal (forældrerepræsentant), Rie Mortensen (medarbejderrepræsentant), Gitte 
Bremholm (medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Louise Hjortebjerg Theil (Skoleleder) 

 
Elevrådsrepræsentanter:  
Liva og Tim 
 
Mødeleder: Jesper Stoltz Haugen 
 
Gæst:  

 
 
 

Møderække 24-25:  

Mandag d. 26. august, Tirsdag d. 17. sept., Onsdag d. 30. okt. Torsdag d. 28. nov., Tirsdag d. 14. jan., 
Tirsdag d. 25. feb., Tirsdag d. 25. marts, Onsdag d. 30. april, tirsdag d. 27. maj og Tirsdag d. 17. juni.   
 
 

Punkt 83: Orientering                                      Kl.  18.00        

Sagsfremstilling: Fast punkt 
 
 
Bilag:  

Referat: 

Vi har fået en opsigelse på lærer-delen afd. Morud – der slås en stilling op snarest. 

Der er blevet lavet en fastansættelse på afd. Morud. Thorbjørn Houlrik Børch bliver pr. 1.8.25 
fastansat. 



 
 

Skolebestyrelsen 2024/25 

Orientering af henvendelse vedrørende ”Kys og kør” – muligheden i buslommen/Rugårdsvej. 

Orientering om lukkede punkter, herunder bekendtgørelse for god ro og orden. 

 

Punkt 84: Nyt fra elevrådet         Kl.  18.10 

Sagsfremstilling: Fast punkt 

Bilag:   

Referat: 

 

Punkt 85: Budget 2025 til godkendelse          Kl.  18.25 

Sagsfremstilling: Budget 2025 er nu endeligt i vores NemØkonomi-system. Vi kan derfor fremlægge 
budgettet med henblik på godkendelse i skolebestyrelsen.  

Bilag:  Økonomirapport ”Skoledistrikt Havrehed 26.05.25” 

Referat:  

Louise Theil orienterede om budget 2025 – den samlede budgetprognose peger pt på et overskud, 
som for nuværende bliver stående pga. forventet elevnedgang 2026. Herunder blev udfordringen 
med et ”underskud” på SFO/Klub-delen og et ”overskud” på skole-delen drøftet. Dette er en 
udfordring i budgettet der bør adresseres bl.a. ift evalueringen af ressourcetildelingsmodellen. 

Skolebestyrelsen drøftede hvordan tildelingsmodellen tildeler midler til de enkelte budgetposter- 
samt hvad det er muligt at flytte i budgettet økonomisk? 

Skolebestyrelsen tager holdninger med i høringsbrevet 

Budgettet blev godkendt. 

 

Punkt 86: Regler for fællesskabet          Kl.  18.40       

Sagsfremstilling: På sidste skolebestyrelsesmøde blev punktet præsenteret. Det er planen, at 
skolebestyrelsen skal finde frem til deres bud på regler for fællesskabet på Havrehedskolen. 
Punktet hænger fint sammen med Trivselskommissionens rapport, som er vedhæftet.  
 
Præsenter materiale fra medarbejdere og elevråd – skolebestyrelsen finpudser. obs bevægelse  
 
Bilag: Kort om Trivselskommissionens afrapportering. Et dansk svar på en vestlig udfordring 

Referat: 

Louise Theil gav en opsummering af processen indtil dags dato. 

chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https:/www.uvm.dk/-/media/filer/trivselskommissionen/250224-kort-om-trivselskommissionens-afrapportering.pdf


 
 

Skolebestyrelsen 2024/25 

Skolebestyrelsen gennemførte en lignende proces som Teamkoordinatorer, MED-udvalg og 
Elevråd havde udført. 

Ledelsesteamet tager nu processen videre ud til personalet. 

 

Punkt 87: Orientering om endelig timefordelingsplan                          Kl.  19.30    

Sagsfremstilling: På sidste skolebestyrelsesmøde drøftede vi timefordelingsplanen for 
Havrehedskolen i relation til den nye lovgivning på området. Skolebestyrelsen lod det være op til 
medarbejdere og ledelsen, hvordan det endelig skulle udformes på Havrehedskolen.  
 
Ledelsen præsenterer de nye tanker, som bliver virkelighed fra 11. august 2025.  
 
Bilag:   

Referat: 

Louise Theil orienterede om de valg Havrehedskolen har taget i forhold til den nye 
folkeskolereform. Herunder fordybelsesmoduler fra 12-14 i Grundskolen (0.-5.årg), samt 
fordybelsesdag hele onsdagen, hele skoleåret- herunder valgfag og juniormesterlære for 
Overbygningen (6.-9.årg). 

Bestyrelsen anerkender og understøtter de valg der er taget – de forskellige muligheder for en 
anderledes skoledag med tid til fordybelse og skolearbejde på en anden måde, end 
den ”traditionelle” skoledags opbygning. Skolebestyrelsen ser og peger på større mulighed for 
elevmedbestemmelse og motivation i den nye fordybelsestænkning.  

 

Punkt 88: Høringssvar vedr. ny styrelsesvedtægt                          Kl.  20.25    

Sagsfremstilling:  
 
Bilag:   

Referat: Skolebestyrelsen drøftede og formulerede et høringssvar.  

 

Punkt 89: Evaluering af tildelingsmodellen                       Kl.  20.50    

Sagsfremstilling: Fra politisk side har man ønsket en evaluering af tildelingsmodellen. Hen over 
foråret har de strategiske ledere på et møde drøftet tildelingsmodellens fordele og ulemper, som vi 
ser det.  
Formålet med punktet i dag er at skolebestyrelsen også har mulighed for at udtrykke sin holdning til 
tildelingsmodellen til politikerne.  
 
Louise gennemgår tildelingsmodellen i overordnede træk.  



 
 

Skolebestyrelsen 2024/25 

 
Bilag:   

Referat: 

Louise Theil orienterede om tildelingsmodellen – altså hvordan Havrehedskolen får tildelt 
ressourcer af kommunen. Bl.a. forskellen på elevtalstildeling (som vi har nu) og klassetildeling. 
Forudsætning for tildeling til SFO/Klub-tilbud blev forklaret.  

Havrehedskolen er overordnet tilfreds med denne tildelingsmodel. Den er transparent, styrbar – 
og så bør der kigges på SFO/Klub-delens rammetænkning (20-40-60-80-100 elever osv.) 

Skolebestyrelsen anbefaler, at der er fuld ledelsesdækning på alle matrikler og ikke som nu – kun 
0,75 stilling på Veflinge-matriklen. 

  

 

 

Punkt 90:                           Kl.  20.50    

Sagsfremstilling:  
 
 
Bilag:   

Referat: 

 

Punkt 91: Evt.                                              Kl. 20.50 

Herunder eventuelle punkter til næste/kommende møde og mødeleder til næste møde 

Drøftelse af klassedannelsesprincipperne og hvordan folk agerer for at få deres barn på den 
ønskede matrikel. Hvis dette er noget der breder sig bør det tages op som punkt næste år. Der bør 
være gennemsigtighed for afgørelserne. 


